

الرقم : 2022 / 106 / 1127...

التاريخ : 2022 / 8 / 29

الموافق : 2 / صفر / 1444

تعميم
Circular

رقم (100) No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Following the completion of all required procedures to list shares of SHEBA METAL CASTING (SHBA), and by virtue of the provisions of Article (5/A) of the Directives of Listing Securities on the Amman Stock Exchange and the provisions of Article (10/B) of the Directives of the Over-The-Counter Market .

نظراً لاستكمال شركة سبأ لسكب المعادن (SHBA) كافة الإجراءات اللازمة لإدراج أسهمها في السوق الثاني في البورصة، واستناداً لأحكام المادة (5/أ) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في شركة بورصة عمان وأحكام المادة (10/ب) من تعليمات سوق الأوراق المالية غير المدرجة.

Kindly note that the ASE will list Share/JD 625,000 of SHEBA METAL CASTING on the Second Market. The trading of these shares will be cancelled from the OTC market, as of Thursday 1/9/2022, according to the following information:

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إدراج أسهم شركة سبأ لسكب المعادن والبالغ عددها 625,000 سهم/دينار في السوق الثاني، كما أرجو إعلامكم بأنه سيتم الغاء تداول أسهم الشركة المذكورة أعلاه من سوق الأوراق المالية غير المدرجة، وذلك اعتباراً من صباح يوم الخميس الموافق 2022/9/1 وحسب البيانات التالية:-